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Protokollsanteckning 

 

Ärende 7 – Inriktningsbeslut Sjödalsgymnasiet 

I samband med att ett nytt kommunhus ska uppföras på fastigheten som 

idag inrymmer Sjödalsgymnasiet kommer skolan behöva flyttas. 

Kommunen föreslår också att verkstaden på programmet VVS blir kvar i 

lokalerna på Forellen 11. Enligt utredningsarbetet föreslås ingen 

utbyggnad av lokalerna, utan det ska rymmas inom den befintliga 

byggnaden, men med en ombyggnation av vissa lokaler för att anpassas 

efter yrkesprogrammens behov. Idag går 600 elever på 

Huddingegymnasiet, efter Sjödalsgymnasiets inflytt blir det uppåt 850 

elever. Beläggningsgraden av skolans lokaler är enligt utredningen i 

dagsläget i genomsnitt 37%. Det bedöms därför finnas utrymme för att 

utöka antalet lektioner där.   

 

Vänsterpartiet ser positivt på ett effektivt lokalutnyttjande. Lokaler ska 

självklart inte stå tomma under den största delen av dagen. Vi är däremot 

bekymrade över ljudnivån och understryker utredningens poäng om att 

ljudnivån behöver vara en prioritet i ärendets fortsatta handläggning, för att 

minimera buller från verkstäder och ge en lugn lärandemiljö för de övriga 

programmen. En ökning med 40 % av antal elever som ska rymmas inom 

befintlig byggnad kan skapa besvär för elevernas studiero men även för 

lärarnas arbetsmiljö. Vänsterpartiet ser gärna därför att kommunen har en 

dialog med lärarfacket och elevrådsrepresentanter, om sådana finns. 

Utöver klassrumsbeläggning menar vi att även trängsel vid matsal, skåp, 

korridorer, idrottsanläggning, rastmiljöer och liknande behöver utredas och 

att de elever som har lektioner kvar i sina tidigare lokaler får en bra lösning 

avseende vart de ska äta lunch då de förväntas vara i olika lokaler. 
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